

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱  
Investment 投資學

當期課號	6422	Course Number	6422
授課教師	江惠櫻	Instructor	Chiang,Huey Ing
中文課名	投資學	Course Name	Investment
開課單位	會計系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	本課程會先鎖定投資學的基本理論，接著再從總體分析，產業分析，公司分析直至技術分析。上課方式採理論與實務兩者並重之方式。	Objectives	In this class, we focus on investment analysis, which allows us to present the practical applications of investment theory, and to convey insights of practical value.
教材	授與投資學基本理論並輔以時勢分析，強調本土化與新觀念，使學生理論與實務結合。	Teaching Materials	
成績評量方式	出席15% 上課參與 15% 期中考30% 期末報告40%	Grading	presence 15% to partake in class15% midterm examination30%report in final40%
教師網頁	-		
教學內容	此一課程將提供部份投資學理論和從財務相關領域而衍生出之相關投資策略，因此此一課程之大方向將包含金融相關市場、債券投資、股票投資、共同基金、公司內部分分析及股票選擇和資產投資組合管理策略等等。	Syllabus	The course will present the investment theory and related investment strategies from the financial sector respectively. Therefore, the topics covered in this course will include Financial Market、Investing In Bonds、Investing In Stocks、Mutual Fund Company Analysis and Stock Selection and Equity Portfolio Management Strategies.....

尊重智慧財產權，請勿非法影印。